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4. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 18.4.2016  
 
 
Ing. Gore: 
Prečo bolo vykonávané verejné obstarávanie stavebných prác o ktorých som hovoril, na to 
školské zariadenie Medická, firmou Well management za 2 200 € a nie vlastnými kapacitami? 
 
PhDr. Čižmár: 
No z toho dôvodu, lebo takýchto pracovníkov na tento typ verejného obstarávania nemáme.  
 
Ing. Gore: 
Pán primátor, na finančnej komisii nám bolo oznámené, že máme 3 pracovníčky zodpovedné 
za verejné obstarávanie. Za predchádzajúceho vedenia sme mali dvoch pracovníkov a myslím 
si, že ten trend elektronizácie a trend verejného obstarávania cez takúto formu obstarania je 
nezadržateľný, preto navrhujem, aby pracovníčky, ktoré fungujú na úrade, šli na školenie za 
100 €, naučili sa to robiť a robili to.  Majú podklady z tých predchádzajúcich verejných 
obstarávaní, ako sa robila zákazka, ktorá končila elektronickou aukciou. Teraz majú presný 
postup, ako to robil ten verejný obstarávateľ, ktorému sme to zadali. Myslím si, že majú 
všetky podklady a všetky možnosti na to, aby to robili samé, je na to bezplatná podpora, 
softvérová podpora na stránke EKS. Čiže ja nevidím dôvod, aby sa to nerobilo alebo to robme 
potom takto ďalej, ale neplačme, že nemáme peniaze. Len tak mimochodom, v minulom 
období za takúto čiastku sme obstarali štyri predmety zákazky, komunálnu techniku, lízing, 
digitalizáciu aj dom smútku, to všetko bolo za 2 200 € objednané, teraz jedna zákazka.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 18.4.2016 
 
 
 


